
Protokół Nr XX/2012 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 27 marca 2012 roku 
 

Otwarcia obrad sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  
Adam Mysiara. 
Stwierdził iż w chwili rozpoczęcia obrad obecnych jest 14 radnych. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
5. Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2012 – 2020. 
6. Zamknięcie obrad. 

Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- wyjaśniła zmiany do uchwały budżetowej, głównym powodem jest protokół Sądu 
Okręgowego wydział gospodarczy w Kielcach w sprawie zawarcia ugody z firmą 
KANDRYD na część robót z umowy 23.06.2009 roku, żądanie zapłaty na rzecz firmy 
78.136zł wraz z odsetkami. Wybudowano dodatkowy kanał sanitarny o długości 225mb.      
W tej części firma cofnęła powództwo i umorzono postępowanie. Wydział BRI skierował 
wniosek o środki w kwocie 75tys. i zwiększenie o kwotę 20.400zł na złożenie apelacji od 
wyroku, kwota na odwodnienie ok.400tys. 
Trzeba łącznie zabezpieczyć 95.400zł na zadaniu Ochrona zbiornika wód podziemnych. 
Pan Burmistrz 
- zaproponował aby na przyszłość dawać radnym materiał roboczy z zaznaczonymi zmianami 
bo wtedy bardziej widać czego one dotyczą. 
Pani Skarbnik 
- p. Grzybowska zrobiła rozeznanie cen urządzeń zabawowych na place zabaw oraz ich 
montaż na terenie miasta, prosi o przeniesienie środków z wydatków bieżących  
Na wydatek inwestycyjny, 
- p. Barska prosi o przeniesienie środków z iluminacji kościoła na wymianę słupów przy  
ul. Wyszyńskiego 5900zł i 1000zł na Skarpie. 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o ugodę na częściową kwotę to szkoda było dalej ciągnąć ten spór, 
- przedstawił co zawiera apelacji do pozostałych spraw. 
Radny N. Jawor 
- to zyskaliśmy tylko 3000zł na tej całej operacji. 
Pan Burmistrz 
- to były roboty dodatkowe poza przetargiem. Firma wykonała 460mb więcej kanalizacji, nie 
można zapłacić jedynie w ugodzie sądowej. Gdybyśmy nie zapłacili to z odsetkami kwota 
byłaby jeszcze wyższa. Wyrok uprawomocnił się 20 marca. 
Radny N. Jawor 
- iluminacja kościoła 36.000zł a co z pozostał ą kwotą na tym zadaniu? 
Pan Burmistrz 



- w dokumentach jest aktualny stan kosztów na danym zadaniu, jeśli środki zostaną to będą na 
zmniejszenie deficytu. Zostaje 60.000zł na tym zadaniu, trzeba jeszcze z tego zapłacić projekt 
i inspektora nadzoru. 
Radna B. Wójcik 
- te pieniądze nie leżą bo to są kwoty na 2012 rok. 
Pan M. Mentel 
- po wykonaniu zadania pozostała kwota będzie przesunięta. 
Radna B. Wójcik 
- w dziale 900 rozdziale 90095 jest kwota 75tys. na ugodę, 20.400na złożenie apelacji  
i jeszcze 1500zł zapłata za energię na kanalizacji, a w Zarządzeniu Nr 27 w tym samym dziale 
i rozdziale jest kwota 20.400zł jest to ta sama kwota. 
Pani Skarbnik 
- składając apelację w danym dniu musiał iść przelew a ja nie miałam na to pieniędzy  
i pożyczyłam z innego działu i ta kwota będzie cofnięta kolejnym zarządzeniem. 
Odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XX/147/2012 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2012 – 
2020. W związku ze zmianą deficytu i zadań inwestycyjnych należy poprawić również WPF. 
Głosowanie 
15 głosów – za               uchwała Nr XX/148/2012 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                           Sekretarz                                     Przewodniczył 
 


